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Книга посвящена анализу старообрядческих списков лицевого толкового Апокалипсиса из книгохранилищ 
Урала. Она содержит каталог полных научных описаний девяти рукописей, аналитическую статью, CD-диск с полно-
текстовыми копиями памятников письменности, включенных в каталог. Прослежена история формирования и развития 
в России комплексов иллюстраций к толковому Апокалипсису. Важнейшим аспектом этой истории, рассмотренным 
авторами, стали процессы влияния западных культурных образцов на книжную изобразительную традицию России, 
которая являлась частью общей элитарной культуры эпохи позднего русского Средневековья и Нового времени. Эле-
менты западноевропейского влияния прослежены в ходе подробного анализа художественных особенностей каждой 
рукописи, составившей источниковую базу исследования. 

Для специалистов – историков, искусствоведов, а также для широкого круга людей, интересующихся  
проблемами российской истории и культуры.

This monograph focuses on the analysis of the illustrated manuscripts of the Apocalypse Commentary from the library 
archives of the Ural region. It includes a detailed catalog of scientific descriptions of nine manuscripts, an analytical paper and 
a CD-ROM with full-text copies of the literary text included. The analytical paper examines the development and formation 
history of sets of illustrations to the Apocalypse Commentary in Russia. One of the most important aspects examined by authors 
was the process of the influence of Western cultural samples on Russian pictorial tradition, which was a part of the elite culture 
of the late Russian Middle Ages and Modern Time. Elements of the Western European influence were detected in the course 
of detailed analysis of the artistic features of each manuscript, which amounted the source base of the research. 

For specialists – historians and experts in art history, as well as the wide range of people interested in aspects related 
to Russian history and culture.
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